
Zápis ze zasedání Akademického senátu DFJP, 

konaného 20. května 2021 od 13:00 hodin distančně, formou videokonference. 

Přítomni:  Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Monika Skalská, Ph.D., Ing. Václav Lenoch, Ph.D., 
Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., 
Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Ing. Aleš Šmejda, Ph.D., Ing. Jiří 
Šlapák, Ing. Martin Šustr, Ing. Petr Šohajek 

(při zahájení přítomno 11 senátorů z celkového počtu 15 senátorů, senátor Ing. Jan 

Pokorný, Ph.D., přítomen od 14:20) 

Omluveni:  Ing. Dušan Čermák, Ph.D., Ing. Inna Zelenska, Ing. Jan Verner 

Program: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů zasedání.  

2. Souhlas AS DFJP s Pravidly pro distanční zasedání a hlasování Akademického senátu 
Dopravní fakulty Jana Pernera formou videokonference. 

3. Schválení programu zasedání. 

4. Výroční zpráva o činnosti DFJP za rok 2020. 

5. Výroční zpráva o hospodaření DFJP za rok 2020. 

6. Rozpočet DFJP na rok 2021. 

7. Různé. 

8. Závěr. 

Předseda Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera, Ing. Aleš Šmejda, Ph.D., 
zahájil v 13:03 zasedání a přivítal přítomné senátory a senátorky. V úvodu informoval všechny 
přítomné o organizaci jednání AS DFJP. Následně byla provedena kontrola účasti přítomných 
senátorů. Celkem bylo on-line zasedání AS DFJP přítomno 11 senátorů.  

1. Zahájení, schválení skrutátorů zasedání. 
Navržení skrutátoři pro zasedání AS DFJP konané dne 20. 05. 2021 byli Ing. Tomáš 

Michálek, Ph.D., a Ing. Jiří Šlapák. Hlasování se účastnilo 11 senátorů, kteří hlasovali 11 hlasy 
pro návrh. Navržení skrutátoři byli schváleni. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

2. Souhlas AS DFJP s Pravidly pro distanční zasedání a hlasování Akademického senátu 
Dopravní fakulty Jana Pernera formou videokonference. 
Předseda AS DFJP uvedl, že byla vypracována pravidla pro distanční zasedání a senátoři 

se s pravidly mohli seznámit v předstihu. Hlasování se účastnilo 11 senátorů. Záznam ze 
zasedání AS DFJP pořizuje pouze předsedající. Hlasovací formuláře mohou vyplňovat a odesílat 
výhradně senátoři, kteří jsou účastníky dané skupiny, tzn., že nikdo nemůže narušit hlasování 
případným sdílením hlasovacího formuláře. Po seznámení s pravidly předseda AS DFJP požádal 
senátory o hlasování prostřednictvím MS Forms.  



Usnesení:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera schvaluje Pravidla pro distanční zasedání 
a hlasování Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera formou videokonference, 
a to pro zasedání konané dne 20. 05. 2021. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

3. Schválení programu zasedání. 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné senátory s programem zasedání Akademického 

senátu Dopravní fakulty Jana Pernera, konaného dne 20. 05. 2021. K navrženému programu 
zasedání neměl žádný senátor připomínky a proto Dr. Šmejda nechal o programu hlasovat. 
Hlasování se účastnilo 11 senátorů, kteří vyslovili souhlas s navrženým programem jednání. 
Program zasedání byl schválen. 

Usnesení:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera schválil předložený program zasedání 
konaného dne 20. 05. 2021. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

4. Výroční zpráva o činnosti DFJP za rok 2020. 
Předseda AS DFJP vyzval děkana, aby informoval senát DFJP o předložené výroční 

zprávě o činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice za rok 2020. Děkan 
krátce informoval senátory o důležitých bodech v předkládané výroční zprávě. S formálními 
připomínkami vystoupil senátor Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., dále se do diskuse přihlásil děkan 
DFJP a proděkanka Dr. Ledvinová.  

Usnesení:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil Výroční zprávu o 
činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice za rok 2020. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

5. Výroční zpráva o hospodaření DFJP za rok 2020. 

 Předseda AS DFJP vyzval děkana, aby krátce informoval Akademický senát DFJP 
o předložené výroční zprávě o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2020. 
K výroční zprávě o hospodaření se vyjádřila tajemnice fakulty Ing. Lucie Tucauerová, která 
v krátkosti shrnula důležité body předkládané zprávy. Především se jednalo o detailní popis 
struktury nákladů a investic, dále o opravu dvou údajů v rámci formální úpravy dokumentu a 
úpravu závěru Výroční zprávy o hospodaření DFJP za rok 2020. Senátor Nožička informoval 
senát, že ekonomická komise projednala předkládaný materiál a vydala k němu souhlasné 
stanovisko. 

 V následné rozpravě vystoupil senátor Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., s dotazem na vzrůstající 
celouniverzitní náklady. 

Usnesení:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil po zapracování 
formálních připomínek Výroční zprávu o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera 
Univerzity Pardubice 2020.  

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 



6. Rozpočet DFJP na rok 2021. 
 Úvodní slovo k tomuto bodu jednání přednesl po vyzvání předsedy senátu děkan DFJP, 
doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., který přítomné senátory informoval o výsledcích hospodaření 
a rozpočtu DFJP. Následně byl rozpočet doplněn o detailní komentář tajemnice DFJP, Ing. 
Tucauerové. Dále se do diskuse připojil senátor Ing. Jiří Nožička, Ph.D., který se vyslovil se 
souhlasným stanoviskem ke schválení rozpočtu za ekonomickou komisi. Všechny dotazy 
komise byly vedením DFJP zodpovězeny. Poslední v diskusi vystoupil senátor Ing. Tomáš 
Michálek, Ph.D., a informoval přítomné o průběhu a závěrech ekonomické komise AS UPa.  

Usnesení:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil rozpočet Dopravní 
fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice na rok 2021. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

7. Různé. 
 Senátor Ing. Jiří Nožička, Ph.D., vznesl dotaz v oblasti prezentování DFJP studentům 
středních a základních škol. Dále upozornil na nízkou účast akademických pracovníků při 
prezentacích jako je např. Noc vědců a na nízkou účast technických kateder při pořádání 
prezentačních akcí. Na dotaz a informace od kolegy Dr. Nožičky reagoval děkan DFJP a sdělil 
podrobné informace, jaké akce a projekty jsou připravovány ve spolupráci s kolegyní 
Vojtíškovu. Dále se do diskuse zapojil Ing. Jiří Šlapák, který upřesnil informace ohledně 
prezentací a zapojení jednotlivých technických kateder. V závěru předseda AS DFJP poděkoval 
všem senátorům za jejich práci v  AS DFJP. S poděkováním se připojil i děkan Dopravní fakulty 
Jana Pernera, doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. 

 
8. Závěr. 

Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil v 14:26. Ustavující 

zasedání Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera se uskuteční ve středu 26. 

května ve 14:00 distančně, formou videokonference. 

Zapsal: A. Šmejda 

 


